
 

RØMSKOG KOMMUNE 
 

 

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Formannskapet 

Møtested: Rømskog kommunehus 

Møtedato: 12.03.2018 

Tidspunkt: 8.00 – 10.35 

 

Funksjon  Navn     Forfall Møtt for  

Medlem Jan Birger Holth   

Leder Thor Håkon Ramberg   

Nestleder Turid Dahlum Nilsen   

Medlem Gudbrand Kvaal   

Medlem Randi Dalheim   
 

Følgende fra administrasjonen møtte: 

Rådmannen og oppvekstleder. 

Ved møtets start informerte kommunalsjef i Marker kommune Vidar Østenby om Smart 

Innovation Norway og prosjektet Den grønne tråden. 

Behandlede saker: 14/18-20/18 
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Turid Dahlum Nilsen                                                                            Randi Dalheim 
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14/18   

REFERATER OG HØRINGER TIL FORMANNSKAPET 12.03033.2018  

 

RÅDMANNENS INNSTILLING: 

1. Refererte dokumenter tas til orientering. 
2. Det avgis høringsuttalelse på høringen: Rapport fra ekspertutvalget som har vurdert nye 

oppgaver til fylkeskommunen  

 

BEHANDLING: 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

FORMANNSKAPETS VEDTAK: 

1. Refererte dokumenter tas til orientering. 
2. Det avgis høringsuttalelse på høringen: Rapport fra ekspertutvalget som har vurdert nye 

oppgaver til fylkeskommunen  

 

 

15/18   

HØRINGSUTTALELSE - LEVERINGSPLIKTIGE POSTTJENESTER  

 

RÅDMANNENS INNSTILLING: 

Rømskog kommune støtter Samferdselsdepartementets forslag om å redusere leveringsplikten 

for posttjenester til annen hver dag i hele landet 

 

BEHANDLING: 
Det ble fremsatt følgende forslag fra Turid Dahlum Nilsen (Ap): 

Rømskog kommune ønsker å fortsette med dagens omfang av leveringspliktige tjenester. 

Enstemmig vedtatt. 

 

Det ble fremsatt følgende forslag fra Gudbrand Kvaal (Sp): 

Posten har en sentral rolle i infrastrukturen i samfunnet. Dette har vært og bør fortsatt være et 

statlig ansvar. Det vil fortsatt være mange personer som ikke kan bruke datamaskin for digital 

post og nyheter. Mange mindre bedrifter er helt avhengige av en effektiv distribusjon av brev 

og mindre pakker, dette gjelder spesielt i distriktskommuner, der det ikke finnes alternative 

post- og budløsninger. 

Begrunnelsen for endring av leveringsfrekvensen er redusert brevmengde. Det ser ikke ut til 

at det økende distribusjonsvolumet som netthandel fører med seg er tatt inn i vurderingen. 

Rømskog kommune ber om at departementet går inn for at det fortsatt blir gjort postomdeling 

etter alternativ èn. Med minskende brevforsendelser bør det i stedet for kutt i postens tilbud, 

vurderes en bedre samordning med avisdistribusjonen. 

Enstemmig vedtatt. 

 

FORMANNSKAPETS VEDTAK: 

Rømskog kommune ønsker å fortsette med dagens omfang av leveringspliktige tjenester. 

Posten har en sentral rolle i infrastrukturen i samfunnet. Dette har vært og bør fortsatt være et 

statlig ansvar. Det vil fortsatt være mange personer som ikke kan bruke datamaskin for digital 

post og nyheter. Mange mindre bedrifter er helt avhengige av en effektiv distribusjon av brev 

og mindre pakker, dette gjelder spesielt i distriktskommuner, der det ikke finnes alternative 

post- og budløsninger. 
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Begrunnelsen for endring av leveringsfrekvensen er redusert brevmengde. Det ser ikke ut til 

at det økende distribusjonsvolumet som netthandel fører med seg er tatt inn i vurderingen. 

Rømskog kommune ber om at departementet går inn for at det fortsatt blir gjort postomdeling 

etter alternativ èn. Med minskende brevforsendelser bør det i stedet for kutt i postens tilbud, 

vurderes en bedre samordning med avisdistribusjonen. 

 

 

 

16/18   

REVISJON EIERSKAPSMELDING FOR RØMSKOG KOMMUNE  

 

RÅDMANNENS INNSTILLING: 

Til komité for revisjon av Rømskog kommunes eierskapsmelding velges: 

1…………………………… 

2…………………………… 

3…………………………… 

Rådmannen er sekretær for komiteen. 

 

BEHANDLING: 
Det ble fremsatt forslag fra Randi Dalheim (Sp): 

Gudbrand Kvaal. 

Enstemmig vedtatt. 

 

Det ble fremsatt forslag fra Jan Birger Holth (Krf): 

Thor Håkon Ramberg. 

Enstemmig vedtatt. 

 

Det ble fremsatt forslag fra Turid Dahlum Nilsen (Ap): 

Tone Haugen Jørgensen. 

Enstemmig vedtatt. 

 

FORMANNSKAPETS VEDTAK: 

Til komité for revisjon av Rømskog kommunes eierskapsmelding velges: 

1. Gudbrand Kvaal 

2. Thor Håkon Ramberg 

3. Tone Haugen Jørgensen 

Rådmannen er sekretær for komiteen. 

 

17/18 Unntatt off. Offl §5a, fvl §13 

BUDSJETTREGULERING DRIFTSBUDSJETT 2018  

 

 

18/18   

FIBERUTBYGGING I RØMSKOG 2018  

 

RÅDMANNENS INNSTILLING: 

1. Det anbefales at prosjektet primært gjennomføres i regi av kommunen selv, sekundært 

av Rømskog Næringsselskap AS. 

2. Kommunen melder seg inn i Fiberforeningen 

3. Det søkes midler fra Nasjonal Kommunikasjonsmyndighet i 2018 og 2019. 
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BEHANDLING: 
Det ble fremsatt følgende forslag fra Randi Dalheim (Sp) til nytt pkt 1: 

1. Det anbefales at prosjektet primært gjennomføres i regi av Rømskog Næringsselskap 

AS, sekundært av Rømskog kommune. 

Enstemmig vedtatt. 

 

FORMANNSKAPETS INNSTILLING: 

1. Det anbefales at prosjektet primært gjennomføres i regi av Rømskog Næringsselskap 

AS, sekundært av Rømskog kommune. 

2. Kommunen melder seg inn i Fiberforeningen 

3. Det søkes midler fra Nasjonal Kommunikasjonsmyndighet i 2018 og 2019. 

 

 

19/18   

SØKNAD NM I ENDURO 27-28 APRIL 2018 OG UNDERSKUDDSGARANTI  

 

RÅDMANNENS INNSTILLING: 

Rømskog kommune gir tillatelse til bruk av Skoletoppen som depotplass, mulighet til å 

benytte gymsal, garderobe og toaletter på Kommunehuset, samt tillatelse til bruk av omsøkt 

grunn og veier der kommunen er grunneier. Tilgjengeligheten til offentlige bygg må ivaretas.  

 

Rømskog kommune vil med hjemmel i Forskrift for bruk av motorkjøretøyer i utmark og på 

islagte vassdrag § 6 gi tillatelse til gjennomføring av Norgesmesterskap i enduro den 27.- 28. 

april 2018, samt kjøring i de omsøkte løypetraseene i forbindelse med tilrettelegging og 

opprydding før og etter mesterskapet. 

 

Det innvilges underskuddsgaranti på kr 50 000. Beløpet dekkes av formannskapets post for 

tilleggsbevilgning ansvar 1990. Et evt. krav ifht garanti må dokumenteres og fremsettes før 

1.6.18. 

 

En forutsetter at politiets godkjenning av løpet er avklart. 

 

 

BEHANDLING: 
Det ble fremsatt følgende fellesforslag: 

Følgende punkter innarbeides i endelig vedtak: 

Det forutsettes at innkjørselen til Tørnby landhandel Joker Rømskog holdes åpen. 

Det forutsettes at evt. skader på kommunens grunn istandsettes, og at det ryddes umiddelbart 

etter løpet. 

Det forutsettes at kopi av grunneiernes tillatelser sendes kommunen før 3.4.18, dette gjelder 

også fylkeskommunen som grunneier av gang- og sykkelveier. 

Kommunens eiendom gnr 73 bnr 94 (Østkroken 75) er utleid og kan ikke benyttes. 

Enstemmig vedtatt. 

 

Det ble fremsatt følgende forslag fra Randi Dalheim (Sp): 

Det innvilges ikke underskuddsgaranti. 

For: 4 (Krf og Sp) Mot: 1 (Ap) 

 

Resterende del av rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
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FORMANNSKAPETS VEDTAK: 

Rømskog kommune gir tillatelse til bruk av Skoletoppen som depotplass, mulighet til å 

benytte gymsal, garderobe og toaletter på Kommunehuset, samt tillatelse til bruk av omsøkt 

grunn og veier der kommunen er grunneier bortsett fra kommunens eiendom gnr 73 bnr 94 

(Østkroken 75) som er utleid og ikke kan benyttes. 

Tilgjengeligheten til offentlige bygg må ivaretas.  

Det forutsettes at evt. skader på kommunens grunn istandsettes, og at det ryddes umiddelbart 

etter løpet. 

 

Rømskog kommune vil med hjemmel i Forskrift for bruk av motorkjøretøyer i utmark og på 

islagte vassdrag § 6 gi tillatelse til gjennomføring av Norgesmesterskap i enduro den 27. – 28 

april 2018, samt kjøring i de omsøkte løypetraseene i forbindelse med tilrettelegging og 

opprydding før og etter mesterskapet. 

 

Det forutsettes at: 

• politiets godkjenning av løpet er avklart. 

• innkjørselen til Tørnby landhandel Joker Rømskog holdes åpen. 

• kopi av grunneiernes tillatelser sendes kommunen før 3.4.18, dette gjelder også 

fylkeskommunen som grunneier av gang- og sykkelveier. 

 

 

20/18   

EVENTUELT  

Randi Dalheim (Sp) stilte spørsmål vedr. avlysning av møter i fellesnemnda med parallell til 

samhandlingene om etableringen av Viken hvor det er en gjennomgang av hva som skal 

avgjøres politisk vs administrativt. 

Ordfører svarte at dette er gitt i intensjonsavtalen, og at alt som bør drøftes politisk og saker 

det evt.er uenighet administrativt løftes til fellesnemnda. 

 

Turid Dahlum Nilsen (Ap): 

Det bør drøftes hvordan de politiske partiene organiserer seg frem mot 1.1.20. 

Dette ble drøftet. 

 

 

 


